

شركة عمان للاستثمارات والتمويل مي

OIFC

Date: 27.03.2025

التاريخ: 2025.03.27

CBO's In-Principal Approval to Undertake the Activity of Wage Payments Through (WPS)

موافقة البنك المركزي العماني المبدئية لمزاولة نشاط دفع الأجور عبر نظام حماية الأجور

Oman Investment & Finance Co. SAOG (OIFC) is pleased to announce to the shareholders that we have received an in-principle approval from the Central Bank of Oman (CBO) to proceed with the licensing process to undertake the activity of payment of wages through participation in the Wages Protection System (WPS), and is subject to meeting specific regulatory conditions set forth by the CBO.

يسرّ شركة غمان للاستثمارات والتمويل ش.م.ع.ع ("الشركة")، أن تعلن للمساهمين الكرام عن حصولها على الموافقة المبدئية من البنك المضي المركزي الغماني ("البنك") للمضي قدمًا في إجراءات الترخيص لمزاولة نشاط دفع الأجور من خلال المشاركة في نظام حماية الأجور (WPS). و تعدّ هذه الموافقة مشروطة بالامتثال لبعض الشروط التنظيمية التي حددها البنك

This milestone aligns with OIFC's strategic vision to expand its financial service offerings and contribute to Oman's evolving digital payment ecosystem.

يأتي هذا التطور في إطار التزام الشركة بتوسيع خدماتها المالية وتعزيز دورها في دعم منظومة الدفع الرقمي في سلطنة عُمان، بما يواكب التطورات المالية والتكنولوجية.

With regards,

مع خالص الشكر،

Said Ahmed Safrar Chief Executive Officer

سعيد بن أحمد صفرار الرئيس التنفيذي

